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Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig zuprzejmqproSb4 w imieniu mieszkaric6w
Osiedla Kazimierza Wielkiego o zbudowanie dodatkowego ogrodzenia
oddzielajqcego plac przyszkolny, z kt6rego korzystaj4 dzieci Szkoty
Podstawowej nr 2 i Gimnazjum Nr 2 od terenu boiska. Ogrodzenie
poprawi bezpieczeristwo na terenie, gdzie wypoczywajq dzieciod wiosny
do jesieni w czasie przerw rub innych zajgc szkornych na .wiezym powietrzu.

Uprzejmie proszg pana prezydentao pomoc w tej sprawie.
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